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Sprawozdanie z działalności 

WÓJTA GMINY ZAWONIA 

od dnia 12 lutego 2016 r. 

do dnia 29 marca 2016 r. 
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Wysoka Rado, przedstawiam Państwu sprawozdanie z mojej działalności. 

Inwestycje i inne zamówienia publiczne 

 Rozpoczęły się inwestycje z zakresu funduszy sołeckich naszych wsi.  

 W dniu 29 lutego został złożony wniosek o dofinansowanie placów zabaw                  

w miejscowościach: Czachowo, Trzęsowice, Sucha Wielka, Grochowa do 

Programu Odnowy Wsi Dolnośląskiej. 

 W dniu 14 marca ukazały się wyniki VI naboru wniosków na usunięcie 

azbestu. Gmina Zawonia znalazła się na liście podstawowej i otrzymała 

dofinansowanie. W naszej gminie akcja usunięcia azbestu będzie 

przeprowadzona po raz pierwszy. 

   W dniu 18 marca został złożony wniosek do Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich 2014-2020 na dofinansowanie remontu drogi gminnej wraz                            

z chodnikiem i jej odwodnieniem w miejscowości Czeszów. 

 

Sprawy bieżące  

 Przypominam Państwu o dyżurach Powiatowego Rzecznika Praw 

Konsumenta w każdą 3-cią środę miesiąca.  

 Radca prawny dla osób uprawnionych dyżuruje od poniedziałku do piątku                

w godz. 8-12 w urzędzie miejskim w Trzebnicy. 

 W dniu 23 marca odbyło się spotkanie dzielnicowego Pana Krzysztofa 

Boguckiego z naszymi sołtysami. Na spotkaniu przekazano termin dyżuru 

dzielnicowego w Zawoni w każdy wtorek i czwartek w godz. 15,30-17.   

 W miesiącu lutym zostały przeprowadzone walne zebrania 

sprawozdawczo – wyborcze w naszych jednostkach OSP.  

 

Reprezentacja Gminy 

 W dniu 14 i 15 marca odbywał się Konwent Wójtów i Burmistrzów 

Subregionu Wrocławskiego w którym brali udział m.in. Cezary Przybylski – 

marszałek województwa, Leszek Loch – dyrektor Dolnośląskiej Służby Dróg                   

i Kolei, Paweł Czyszczoń – dyrektor Departamentu  Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Omawiane były sprawy województwa, funduszy europejskich. 
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 W dniu 23 marca odbył się Dolnośląski Kongres Samorządowy gdzie 

omawiane w panelach były sprawy dotyczące zdrowia, oświaty i funduszy 

europejskich. 

 

     Dziękuję Państwu za uwagę 

      Agnieszka Wersta 

 


